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Op 11 april jl. is de Tweede Kamer der Staten-Generaal per brief (IenW/BSK-2023/57127) geïnformeerd

over de resultaten van het in opdracht van het ministerie van I&W uitgevoerde onderzoek naar de

verkeers(on)veiligheid op nagenoeg alle N-wegen binnen Nederland. Wij zijn geschokt over de resultaten

van het onderzoek. Wij maken ons ernstige zorgen over de verkeersonveiligheid op de N209. Dit roept op tot

het direct ondernemen van actie en het herprioriteren van het uitvoeringsprogramma verkeersveiligheid

Zuid-Holland 2021-2030, waar de N209 nu totaal niet in voorkomt. Met name het tracé bij Bergschenhoek en

Bleiswijk behoeft spoedig verkeersveiligheidsmaatregelen. Met deze brief willen wij de urgentie van de

problematiek op de N209 nog eens extra benadrukken en oproepen tot actie.

N209 een van de gevaarlijkste N-wegen van Nederland

Van de in totaal 525 onderzochte N-wegen in Nederland is de N209 vertegenwoordigd in twee top-10 lijsten:

een 3e plek, op basis van maatschappelijke kosten i.r.t. verkeersveiligheid, en een 4e plek, op basis van het

aantal gewonden en verkeersdoden op het wegvak bij Bergschenhoek en Bleiswijk. Ook vertegenwoordigt

de N209 een plek in twee andere top-25 lijsten gebaseerd op ongevalsdichtheid. Gezien deze onderzoeks-

resultaten verwonderen wij ons over het feit dat dat de N209 geen onderdeel is van het integraal

Uitvoeringsprogramma Verkeersveiligheid Zuid-Holland 2021-2030 en sinds 2023 ook niet meer van het

Programma Zuid-Hollandse Infrastructuur 2023-2039. Wij verzoeken u dit terug te draaien.

Het door ingenieursbureau Sweco uitgevoerde onderzoek maakt gebruik van het Bestand geRegistreerde

Ongevallen Nederland (BRON) over de periode van 2017 tot en met 2021. Gebruikmakend van dezelfde bron

zien wij in de periode 2022 tot en met Q1 2023 nog eens 17 ongevallen met 21 ziekenhuisgewonden op de

N209 ter hoogte van Lansingerland. Hierdoor komen wij tot de conclusie dat de situatie sindsdien helaas

niet beter is geworden. Daarbij komt dat het steeds drukker wordt op de N209.
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De openstelling van de A16 en de vele gebiedsontwikkelingen in de Metropoolregio Rotterdam Den Haag en

daarbuiten maken dat de verkeersdruk op de N209 fors verder zal toenemen, met daarbij inherent grote

gevolgen voor de verkeersveiligheid en de verkeersafwikkeling. 

Maatregelen N209 extra urgent; gezamenlijke inzet noodzakelijk

Naar aanleiding van het bestuurlijk overleg tussen wethouder Fortuyn en gedeputeerde Zevenbergen op

21 januari 2022 zijn de gemeente Lansingerland en de provincie Zuid-Holland gestart met een gezamenlijk

integraal onderzoek naar de verbetering van de verkeersveiligheid, doorstroming en leefbaarheid op en

rondom de N209. Wij voelen de noodzaak deze knelpunten spoedig te onderzoeken om de knelpunten en

benodigde maatregelen in beeld te brengen. Om dit onderzoek mogelijk te maken hebben wij recentelijk

€ 475.000 beschikbaar gesteld. Wij verwachten van u een substantiële financiële bijdrage aan dit

onderzoek.

Wij zien de uitkomsten van het Sweco onderzoek naar de verkeers(on)veiligheid op N-wegen als extra steun

in de rug voor het gezamenlijk integraal onderzoek en willen voortgang. De urgentie van de problematiek en

noodzaak tot verandering op en rondom de N209 wordt hiermee nogmaals duidelijk gemaakt. 

Wij roepen u op het gezamenlijk integraal onderzoek in woord en daad te steunen, samen met het college

van Lansingerland de voortgang hiervan te bewaken en snel te komen tot uitvoering van de noodzakelijke

maatregelen.

Met een vriendelijke groet,

gemeenteraad van Lansingerland

 

 

 

de griffier, de voorzitter

drs. Eveline Hamelink-van Rens drs. Pieter van de Stadt

N.b.: Deze brief is tevens verzonden aan het de leden van Provinciale Staten en informateur dhr. A. Slob.


